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Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Černčice, konaného dne 29. 5. 

2023 od 18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice 

Přítomni: Ing. Vladimír Fiedler, Mgr. Miroslava Ježková, Tomáš Katzer, Ing. Martin Machů, 

Jaromír Marek, Jiří Poláček, Petr Skalický, Petr Tláskal, Radomír Tříska 

Omluven: Jaromír Marek 

Hosté: dle prezenční listiny 

1. Zahájení a schválení programu 

Starosta zahájil zasedání v 18:00 hodin, přivítal přítomné a seznámil přítomné s návrhem 

programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Do programu se doplnil bod 21. 

Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje na realizaci 

projektu „Stavební úpravy školy v Černčicích“. Pan Jaromír Marek je omluven. 

Navrhovaný program:  

1. Zahájení a schválení programu  

2. Volba ověřovatelů a zapisovatelky  

3. Projednání hospodaření a závěrečného účtu obce a schválení hospodaření a závěrečného 

účtu obce za rok 2022  

4. Projednání a schválení účetní závěrky obce za rok 2022 a převedení hospodářského 

výsledku z účtu 431 na 432  

5. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Černčice na roky 2025 až 2027  

6. Schválení návrhu rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice pro rok 2023  

7. Projednání a schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice za rok 

2022 a převedení hospodářského výsledku do rezervního fondu  

8. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Černčice na roky 2023 až 2027  

9. Schválení přijetí darů a výtěžků v ZŠ a MŠ  

10. Schválení rozsahu žádosti o dotaci na akci „Oprava místní komunikace v obci Černčice“ u 

MMR  

11. Schválení dodatku příkazní smlouvy na administraci dotace na MMR na Opravu místní 

komunikace v obci Černčice – Profesionálové  

12. Schválení podání žádosti o dotaci na FVE  

13. Schválení nabídky na administraci dotace na FVE  

14. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje – 

Podpora na kompenzaci části ušlého nájmu prodejny pro rok 2023  

15. Schválení Smlouvy o nájmu pozemku se Správou železnic, státní organizací  

16. Navýšení pojištění obecního majetku  
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17. Záměr prodeje nepotřebného movitého majetku s nabídkou prodeje nejvyšší ceně 

(minimální cena dle odhadu znalce) - traktor Zetor 5545  

18. Smlouva s EKO-KOM, a.s.  

19. Pověření ZŠ a MŠ Černčice a SDH Černčice k provádění sběru  

20. Rozpočtové opatření č. 1/2023  

21. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje na 

realizaci projektu „Stavební úpravy školy v Černčicích“ 

22. Ostatní, aktuality  

23. Diskuse  

24. Závěr 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

Výsledek hlasování: Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se:  0 

 

2. Volba ověřovatelů a zapisovatele 

Pan starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra Skalického a 

zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra 

Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

3. Projednání hospodaření a závěrečného účtu obce a schválení hospodaření a závěrečného 

účtu obce za rok 2022  

 

Plánovaný rozpočet: 

Příjmy    13 132 311,58 Kč 

Výdaje    16 914 194,25 Kč 

Financování                             3 781 882,67 Kč 

 

Skutečný rozpočet: 

Příjmy                          12 988 124,08 Kč   

Výdaje    15 664 023,55 Kč 

 

Rozpočet za rok 2022 skončil jako schodkový se schodkem ve výši 2 675 899,47 Kč. 
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Akce z dotačních titulů probíhající v minulém roce: dodělávala se prodejna, rybník, chodníky 

včetně světel a zastávek, začala se rekonstrukce MŠ. Celkoví dotace byly ve výši 

2 850 781,58 Kč. 

Při kontrole z krajského úřadu nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky. 

Návrh usnesení: 

 
Zastupitelstvo obce Černčice projednalo hospodaření obce a Závěrečný účet za rok 2022 

a schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2022 s vyjádřením souhlasu 

s celoročním hospodařením obce, a to bez výhrad. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

4. Projednání a schválení účetní závěrky obce za rok 2022 a převedení hospodářského 

výsledku z účtu 431 na 432 

Vyplývá z bodu 3. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku obce za rok 2022 a převedení 

hospodářského výsledku z účtu 431 na 432. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

5. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Černčice na roky 2025 až 2027 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu vychází z roku 2023 a předpokladu inflace. 

rok 2025   příjmy a výdaje ve stejné výši 10 300 000,- Kč 

rok 2026   příjmy a výdaje ve stejné výši 10 510 000,- Kč 

rok 2027   příjmy a výdaje ve stejné výši 10 710 000,- Kč 

Návrh rozpočtu po schválení bude vyvěšený na webových stránkách i na úřední desce. 

   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Černčice na 

roky 2025 až 2027. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

6.  Schválení návrhu rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice pro rok 2023 

Paní Ježková: Plánované náklady jsou 11 246 486,- Kč. Plánované příjmy jsou 11 246 486,- 

Kč. Příjmy tvoří dotace od zřizovatele, která je 850 000,- Kč (je stejná jako v roce 2022, 
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2021), další příjmy jsou z kraje na platy, příjmy z prodeje služeb (školní jídelna, školkovné, 

poplatek za školní družinu), příjmy z dotačních titulů (Šablony III. končí v letošním školním 

roce, od září dotační titul OP JAK, který činí 887 131,- Kč pro obě zařízení na 2 roky). 

Z těchto dotačních titulů se hradí projektové dny, kroužky, doučování, nákup učebních 

pomůcek, potřeb takových, které si nemůžeme z obecního rozpočtu dovolit. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Černčice pro rok 2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

7.  Projednání a schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice za rok 

2022 a převedení hospodářského výsledku do rezervního fondu 

Paní Ježková: V roce 2022 jsme hospodařili s obecním příspěvkem 850 000,-  Kč tak, že 

nám zbylo 23 563,91 Kč. Tato částka byla převedena do rezervního fondu příspěvkové 

organizace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ 

Černčice za rok 2022 a schvaluje převod zisku ve výši 23 563,91 Kč do rezervního fondu 

organizace. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

8. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Černčice na roky 2023 až 2027 

Paní Ježková: 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu vychází z roku 2023 a předpokladu inflace. 

rok 2023 příjmy a výdaje ve stejné výši 12 060 000,- Kč (příspěvek z obce 850 000,-Kč) 

rok 2024 příjmy a výdaje ve stejné výši 12 280 000,- Kč (příspěvek z obce 850 000,-Kč) 

rok 2025 příjmy a výdaje ve stejné výši 12 500 000,- Kč (příspěvek z obce 850 000,-Kč) 

rok 2026 příjmy a výdaje ve stejné výši 12 720 000,- Kč (příspěvek z obce 850 000,-Kč) 

rok 2027 příjmy a výdaje ve stejné výši 12 940 000,- Kč (příspěvek z obce 850 000,-Kč) 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ Černčice 

na roky 2023 až 2027. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 
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9.  Schválení přijetí darů a výtěžků v ZŠ a MŠ 

ZŠ a MŠ přijímá finanční dary a výtěžky z různých akcí (masopust, karneval, …). Navrhujeme, 

aby zastupitelstvo obce schválilo, že ZŠ a MŠ může přijímat dary a výtěžky z různých akcí bez 

předchozího souhlasu zřizovatele. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje, že ZŠ a MŠ Černčice může přijímat finanční 

dary a výtěžky z různých akcí bez předchozího souhlasu zřizovatele. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

10.  Schválení rozsahu žádosti o dotaci na akci „Oprava místní komunikace v obci Černčice“ u 

MMR 

Na minulém zastupitelstvu jsme schvalovali žádost o dotaci na akci „Oprava místní 

komunikace v obci Černčice“ u MMR. Nevěděli jsme přesné podmínky. Byla varianta 80% 

dotace nebo 50% dotace s tím, že pokud bude dotace pouze 50%, budeme dělat menší úsek 

místních komunikací. MMR schválilo dotaci ve výši 50% s tím, že na zbytek je možné si vzít 

úvěr ve výši úrokové sazby 2%. Udělali bychom pouze úsek od Černčic na hnojiště, který je 

nejhorší. Tento úsek je v rozpočtu za 6 685 875,57 Kč včetně DPH. Dotace by byla 

3 342 937,79 Kč, na zbytek bychom si mohly vzít úvěr s výhodnou úrokovou částkou. Teď 

nám jde o rozhodnutí, že bychom zažádali o větev 3 v délce 743,88m (mezi obcí Černčice a 

hnojištěm). 

 

Pan Novotný: (k panu Tláskalovi) Jak tam máte pole, je úplně k cestě. 

Pan Tláskal: Část mezi polem a cestou je zatravněna. 

Pan starosta: V projektu je toto řešeno příkopem a odvodněním, .... 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje rozsah podání žádosti o dotaci na akci „Oprava 

místní komunikace v obci Černčice“ do dotačního titulu MMR – Podpora obnovy a 

rozvoje venkova 2023 – DT 117D8210A Podpora obnovy místních komunikacích. Žádat 

se bude o větev 3 v délce 743,88m (mezi obcí Černčice a hnojištěm). 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

11.  Schválení dodatku příkazní smlouvy na administraci dotace na MMR na Opravu místní 

komunikace v obci Černčice – Profesionálové 

Dotaci na Opravu místní komunikace bude administrovat společnost Profesionálové, je třeba 

schválit dodatek příkazní smlouvy.  Na administraci stanovují cenu 7 500,- Kč plus 2,5% ze 

získané dotace, což je asi 83 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce Černčice projednalo nabídku na administraci dotace „Oprava 

místních komunikace v obci Černčice“ a schvaluje dodatek k příkazní smlouvě č. PS 

2378214100 se společností Profesionálové a pověřuje starostu podpisem příkazní 

smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

 

12.  Schválení podání žádosti o dotaci na FVE  

Vytipovali jsme dvě místa, která by byla vhodná na umístění fotovoltaiky – tělocvična a 

školka. Mezi tím upravili podmínky tak, že spotřeba musí odpovídat 80% výkonu, počítá se 

s komunitní energetikou, to znamená, že spotřeba nemusí být v konkrétním místě, ale může 

být využita i jinde. Z propočtů vychází, že by nám stačilo umístění fotovoltaiky na tělocvičně. 

Teď bychom chtěli pouze schválit podání žádosti na FTV. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního fondu 

životního prostředí – ModF – RES+ na FVE vč. baterií na tělocvičnu o výkonu do 50 

kWp 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

13. Schválení nabídky na administraci dotace na FVE 

Nabídka má dvě části, jedna je na zpracování žádosti. Administraci by provedla společnost 

Dotace bez starostí s. r. o., kterou nám doporučila firma Profesionálové. Jejich nabídka je 

taková, že za podání žádosti se neplatí nic, platí se, až když dotace dopadne. Bylo by to ve 

výši 5% ze získané dotace. Druhá je o zastupování zadavatele - výběrové řízení. Pokud to 

bude zakázka malého rozsahu do 2 mil. Kč bez DPH, jednalo by se o částku 29 900,- Kč bez 

DPH, pokud by cena zakázky byla vyšší, jednalo by se o částku 39 900,- Kč bez DPH. Dotace 

je ve výši 75%. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o zpracování žádosti o poskytnutí 

dotace na FVE od firmy Dotace bez starostí s.r.o. a schvaluje smlouvu o zastoupení 

Obce Černčice v zadávacím řízení veřejných zakázek na FVE se společností Procurio, 

s.r.o. a pověřuje starostu podpisem těchto smluv.  

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

14. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje – 

Podpora na kompenzaci části ušlého nájmu prodejny pro rok 2023 
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O tuto dotaci žádáme každý rok z programu podpory vesnických prodejen. Jedná se o 

kompenzaci ušlého nájmu prodejny pro rok 2023. Částka schválená krajem je 37 700,- Kč, 

my pronajímáme prodejnu za 1,- Kč.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního fondu 

Královéhradeckého kraje č. 23RRD10-0058 na projekt „Podpora na kompenzaci části 

ušlého nájmu prodejny v obci Černčice pro rok 2023“ a pověřuje starostu podpisem této 

smlouvy. Výše dotace je 37.700 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

15.  Schválení Smlouvy o nájmu pozemku se Správou železnic, státní organizací 

Se Správou železnic jednáme o chodníku pod železnicí, který plánujeme rekonstruovat. Část 

je na pozemku Správy železnic, část je na pozemku kraje, zbytek vede po pozemcích obce. 

Jednáme i o výjezdu z tělocvičny, ten nám jsou také ochotni darovat. Darování musí schválit 

Vláda ČR. Musí k tomu být vypracovaná nájemní smlouva. Cena nájmu je 1 584,- Kč ročně. 

Pan Novotný: Chodník od závor směrem do vesnice se zatáčí, dal by se směr chodníku 

změnit? 

Pan starosta: Ne, vedle je krajská silnice III. třídy, řešením by bylo udělat čáry na 

komunikaci. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o nájmu pozemku VS 6408000623 se 

Správou železnic, státní organizací a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

16.  Navýšení pojištění obecního majetku 

Máme pojištění u ČSOB Pojišťovny, poprosil jsem paní Pavlátovou o navýšení pojištění 

obecního majetku. Důvodem je blížící se ukončení rekonstrukce MŠ, kde se hodnota MŠ 

výrazně zvýší, máme nové autobusové zastávky, rybník, chodníky, veřejné osvětlení apod. 

Paní Pavlátová:  

Nová nabídka na pojištění dle poslední domluvy.  Chodníky byly zahrnuty do souboru 

ostatních prvků, vodovodní škody jsou pojištěny na limit 1,352 mil. Kč, protože to vyjde 

paradoxně levněji než na 1 mil. Kč. 

Došlo by ke zdražení o 11 613,-Kč. 

• flexa movitého i nemovitého majetku a doplňkové pojištění – navýšen limit pojistné 

částky o 200% (u flexy byl původní limit 5 mil Kč a nyní je 15 mil. Kč) – navýšení 

6709,-Kč 

• povodeň, záplava – navýšen limit pojistné částky o 150% (původní limit 1,2 mil. Kč, 

nyní je 2 mil. Kč) – navýšení 3511,-Kč 
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• vodovodní škody - navýšen limit pojistné částky o 125% (původní limit 600 tis. Kč, 

nyní je 1,352 mil. Kč) – navýšení 613,-Kč 

• věci movité – krádež vloupáním, loupež - navýšen limit pojistné částky o 100% 

(původní limit 200 tis. Kč, nyní je 400 tis. Kč) – navýšení 778,-Kč 

Paní Netíková: Co když se stane něco na hřbitově? 

Paní Pavlátová: Pokud by spadl strom nebo něco z kostela, z věže, za škodu odpovídá obec.  

Škodu způsobenou vichřicí nebo jiným živlem by si měl majitel hrobu pojistit sám. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje dodatek k pojistné smlouvě č. 8071835818 se 

společností ČSOB Pojišťovna, kterým dojde k navýšení pojistných částek a pojistné se 

zvýší o 11 613 Kč. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

17.  Záměr prodeje nepotřebného movitého majetku s nabídkou prodeje nejvyšší ceně 

(minimální cena dle odhadu znalce) - traktor Zetor 5545 

Traktor Zetor 5545 není pojízdný, bylo by dobré ho prodat. Bylo doporučeno na traktor udělat 

posudek. Posudek stanovil cenu 75 000,- Kč včetně DPH. Bude následovat veřejné výběrové 

řízení obálkovou metodou prodeje nejvyšší cenové nabídce, kdy nabídka nesmí být nižší než 

částka stanovená posudkem. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr prodeje nepotřebného movitého majetku 

ve vlastnictví obce Černčice traktor Zetor 5545 a to formou obálkové metody nejvyšší 

nabídce, s minimální cenou dle znaleckého posudku a pověřuje starostu organizací 

tohoto prodeje. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

18.  Smlouva s EKO-KOM, a.s. 

Jedná se o smlouvu o zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního 

systému odpadového hospodářství. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného 

odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 
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19.  Pověření ZŠ a MŠ Černčice a SDH Černčice k provádění sběru 

Kromě sběru, který obec zajišťuje smluvně, se provádí sběr papíru, který organizuje základní 

škola a sběr kovů organizovaný SDH. Jednalo by se o to, aby tyto sběry byly započítány v 

rámci obecního systému s nakládání odpady na území obce Černčice. 

 

Návrh usnesení: 

a) Zastupitelstvo obce Černčice tímto pověřuje ZŠ a MŠ Černčice okres Náchod, 

Černčice 22, 549 01 Nové Město nad Metují k provádění školního sběru podle 

nového zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, který je účinný od 1.1.2021, dle § 20 

Školní sběr, se mění způsob nakládání a evidence odpadů pocházejících ze 

„Školního sběru“. 

 

b) Zastupitelstvo obce Černčice tímto pověřuje Sbor dobrovolných hasičů Černčice 

k provádění sběru kovů v rámci obecního systému s nakládání odpady na území 

obce Černčice. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

20.  Rozpočtové opatření č. 1/2023 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

21. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje na 

realizaci projektu „Stavební úpravy školy v Černčicích“ 

MMR nám vyměřilo dotaci na rekonstrukci školky zhruba ve výši 8,3 mil Kč. Zbytek do 12,5 

mil Kč hradí obec ze svého. Zkusili jsme požádat Královéhradecký kraj z programu POV, aby 

spolufinancoval tento rozdíl. Zkusili jsme požádat o necelý milion Kč, neboť školy a školky 

jsou upřednostňovány z hlediska bodového ohodnocení. Dotace vyšla a byla přislíbena ve 

výši 948 000,- Kč. 

Další informace ohledně rekonstrukce: 

- finišuje fasáda 

- o víkendu se stěhovala školka do tělocvičny. Celý červen bude školka 

v tělocvičně, červenec a srpen bude zavřeno, plánovaný návrat do MŠ je 4. září 

- během té doby se vybudují venkovní žaluzie, vevnitř vzduchotechnika, nové 

radiátory, elektrika, topení, rekonstrukce sociálek. Některé vícepráce (obklady 

v kuchyni, ...) 

- nákup koberců, některého nábytku 
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- po otevření bude pro veřejnost den otevřených dveří 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního fondu 

Královéhradeckého kraje č. 23POVU1-0009 na projekt „Stavební úpravy školy 

v Černčicích“ a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. Výše dotace je 948.000 Kč. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

 

22.  Ostatní, aktuality 

a) koupili jsme menší, ručně vedený benzínový zametací stroj, předem jsme si ho mohli 

vyzkoušet. Jeho cena je kolem 90 000,- Kč bez DPH. Bude sloužit k zametání chodníků a 

krajnice, což bude vést ke zlepšení pořádku v obci 

b) veřejné osvětlení v celé vesnici – naším cílem je vyměnit všechna stávající světla za LED 

osvětlení, abychom za elektřinu co nejvíce ušetřili. Chceme, aby se světla dala použít na nové 

stožáry, které budou v budoucnu vyměněny. LED světla mají nízkou spotřebu, jsou 

stmívatelné – od 22 hodin se tlumí na 75% výkonu a od 23 hodin do 4 hodin na 40%, … 

Nebude po vesnici tma, plánovaná úspora je 350 tis. Kč na spotřebě energie. 

c) na dalším zastupitelstvu vyřešíme výběr dodavatele elektřiny na rok 2024 – teď je 

smlouva u ČEZ ESCO (spotové ceny) do konce tohoto roku 

d) před rokem jsme schvalovali, že převedeme část obecních peněz do fondu AMUNDY u 

KB, jednalo se o 5 mil Kč. Na úrocích jsme k březnu získali 234 501,- Kč. 

e) darování nádražní budovy Bohuslavice – nechali jsme si poslat podmínky pro darování, 

budova není v dobrém stavu, podmínky jsou přísné, např. 20 let nesmíme prodat, pronajímat 

s určitými podmínkami (nájemné investovat do opravy), apod.  Když si budovu nenecháme, 

máme obavu z nastěhování problematické komunity. Řešení do budoucích zastupitelstev. 

Paní Tomanová: Kolik je tam bytů? 

Pan starosta: 3 byty 

23.  Diskuse 

Pan Ing. Lukášek: Po zkušenosti z minulých let jsem navrhl panu starostovi rozšíření 

provozu komunitní kompostárny na dobu v sobotu od 9 do 16 hodin a v neděli od 9 do 16 

hodin. Lidé už vědí, co sem mají vozit (trávu), ale problém je s tím, co se vozí v kontejneru. 

Byly zde i kusy dřeva. Navrhuji, aby se lidem připomnělo, co do kontejneru patří (pouze věci, 

které se dají kompostovat). S panem starostou máme zájem, aby se z dovezené trávy dal 

udělat kompost. Dohodli jsme se, že odpad z tohoto kontejneru by se dával stranou. 
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Pan starosta: Děkuji za rozšíření provozu. Na kontejner znovu dáme cedule, co sem patří, co 

nepatří (ze všech stran) a informaci do zpravodaje. Větve mohou dát hned vedle stranou. 

Likvidace větví je zajištěna. 

Pan Novák: Kontejner je pod kamerou, je možné se podívat, kdo sem odpad hází. 

Pan starosta: Procházet záznamy je však časově velmi nákladné. Je domluveno s panem 

Čtvrtečkou, že kontejner bude každý den kontrolovat. 

Pan Lukášek: V loňském roce jsem navrhoval, že by bylo rozumné posunout začátek obce 

Černčice až k Lukáškovým, úsek je úzký, nebezpečný. 

Pan starosta: Požádal jsem o to, pan Kult z dopravní policie povolil posunout značku po 

pana Lukáška, povolení proběhlo správním řízením. Máme nakoupené sloupky, čeká se, až 

bude mít pan Čtvrtečka volno. Budeme doplňovat i další dopravní značky. Bude to jedna 

z věcí, které budeme jako první realizovat. 

Pan Lukášek: Zvýší to bezpečnost, děkuji za zařízení. 

Pan Novotný: Dá se udělat, aby v neděli byl zákaz sečení? 

Paní Tomanová: Jsem pro. Na Hradčanech jsme měli sousedskou dohodu, kterou všichni 

respektovali, teď se začíná sečení ozývat i u nás. 

Pan Katzer T.: Mám souseda, který seče každou neděli pravidelně. Dá se to ošetřit 

vyhláškou, ale vymahatelnost je obtížná. Dokážu pochopit, když celý týden prší, v neděli se 

poseče. 

Pan starosta: prověříme vyhlášku, i jak funguje její vymahatelnost. 

Pan Novotný: Na starém hřišti je odpadkový koš zarostlý, ať se dá k lavičkám, aby byl vidět. 

Na Čejpově domě je jeden svod utržený a zeď je podmáčená. 

Pan starosta: Podíváme se tam. Na Čejpově domě projektant pracuje. Projekt je ve fázi 

procesu stavebního povolení na čističku, další profese. Pan projektant pokračuje i na projektu 

přístavby ŠD ve škole. 

Pan Novák: Jaký názor máte na stavbu, která vyrůstá za hřbitovní zdí? Máte aktuální 

informace? 

Pan starosta: Aktuální informace – po konzultaci s právničkou se došlo k závěru, že 

rozhodnutí může napadnout Římsko-katolická církev Bohuslavice, která nebyla účastníkem 

řízení a měla jím být. Církev rozhodnutí napadla. Stavba je pozastavena do přezkumu, krajský 

úřad stávající rozhodnutí potvrdí nebo zruší a pošle k novému projednání. 

Paní Tomanová: Za občany Černčic jsme žádali skrze petici, petici podepsalo 149 občanů. 

Informace je taková, že během 60 dnů se má vyjádřit jak stavební úřad, tak stavebníci, ale i 

obec. 
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Pan starosta: My jsme byli vyzváni, abychom se jako obec vyjádřili do 10 dnů, rozhodnutí 

(návrh církve) jsme podpořili. Teď musíme čekat, zda dostaneme další informace. Pokud to 

kraj zruší a znovu pošle k posouzení, účastníci řízení se znovu budou vyjadřovat. 

Paní Tomanová: Chceme vás poprosit, abyste stáli za občany. Považujeme tuto věc za 

závažnou. Lidé chodí a ptají se, jsou rozhořčeni. 

Pan starosta: Musíme počkat na další stanoviska. 

Paní Netíková: Můžeme o jednání dostat informace? 

Pan starosta: I teď jste informace dostali, stanovisko bylo vyjádřeno veřejnou vyhláškou, 

která byla umístěna na úřední desce po dobu 15 dnů i na webu obce. 

Paní Tomanová: V případě, že by došlo k tomu a nastala situace nového řízení, bude obec 

stát na straně občanů? 

Pan starosta: Z našeho pohledu bychom si přáli, aby stavba byla co nejnižší, minimálně pod 

hřbitovní zdí, barevně koncipované tak, aby ideálně památkáři řekli barevné ladění stavby, 

které by ladilo s okolním prostředím, úplně zakázat stavbu asi nejde. 

Pan Novák: Myslím si, že stavební povolení nikdo z památkářů neviděl. Mám 

fotodokumentaci začátku stavby, které neodpovídá stavebnímu povolení.  

Pan Novák podal informace uvedené v územním plánu – respektování urbanistické stavby.  

Paní Tomanová: Pan Čtvrtečka na Hradčanech neseká. 

Pan starosta: Dnes jsem mu říkal. Dnes se nám podařilo sehnat i nějaké brigádníky, sám pan 

Čtvrtečka sekat nestíhal.  Kdybyste věděli o nějakých brigádnících, budeme rádi. 

Pan Novák: Jak to vypadá s rybníkem? 

Pan starosta: Stavidlo na velkém rybníku máme povolené, čekáme na nabídku od Kersonu, 

s Lagunou máme špatné zkušenosti. Po stanovení nabídky můžeme začít realizovat. 

Pan Novák: Plánuje se něco udělat s porostem, který je v rybníku? 

Pan starosta: Nemůžeme dělat nic, v projektu bylo vysázet cca 750 rostlin, které napomáhají 

k čištění vody. 

 

Pan starosta ukončil zasedání v 19.25 hodin. 
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Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce Černčice konaného dne 29. 5. 2023 od 

18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice 

1) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

 

2) Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a 

Petra Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

3) Zastupitelstvo obce Černčice projednalo hospodaření obce a Závěrečný účet za 

rok 2022 a schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2022 s vyjádřením souhlasu 

s celoročním hospodařením obce, a to bez výhrad. 

 

4) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku obce za rok 2022 a 

převedení hospodářského výsledku z účtu 431 na 432. 

 

 

5) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce 

Černčice na roky 2025 až 2027. 

 

6) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Černčice pro rok 

2023. 

7) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ 

a MŠ Černčice za rok 2022 a schvaluje převod zisku ve výši 23 563,91 Kč 

do rezervního fondu organizace. 

8) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu ZŠ a MŠ 

Černčice na roky 2023 až 2027. 

 

9) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje, že ZŠ a MŠ Černčice může přijímat 

finanční dary a výtěžky z různých akcí bez předchozího souhlasu zřizovatele. 

 

10) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje rozsah podání žádosti o dotaci na akci 

„Oprava místní komunikace v obci Černčice“ do dotačního titulu MMR – 

Podpora obnovy a rozvoje venkova 2023 – DT 117D8210A Podpora obnovy 

místních komunikacích. Žádat se bude o větev 3 v délce 743,88m (mezi obcí 

Černčice a hnojištěm). 

 

11) Zastupitelstvo obce Černčice projednalo nabídku na administraci dotace „Oprava 

místních komunikace v obci Černčice“ a schvaluje dodatek k příkazní smlouvě č. 
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PS 2378214100 se společností Profesionálové a pověřuje starostu podpisem 

příkazní smlouvy. 

 

12) Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního fondu 

životního prostředí – ModF – RES+ na FVE vč. baterií na tělocvičnu o výkonu do 

50 kWp 

Výsledek hlasování:  Pro:   8 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

13) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o zpracování žádosti o poskytnutí 

dotace na FVE od firmy Dotace bez starostí s.r.o. a schvaluje smlouvu o 

zastoupení Obce Černčice v zadávacím řízení veřejných zakázek na FVE se 

společností Procurio, s.r.o. a pověřuje starostu podpisem těchto smluv.  

 

14) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního 

fondu Královéhradeckého kraje č. 23RRD10-0058 na projekt „Podpora na 

kompenzaci části ušlého nájmu prodejny v obci Černčice pro rok 2023“ a 

pověřuje starostu podpisem této smlouvy. Výše dotace je 37.700 Kč. 

 

15) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o nájmu pozemku VS 6408000623 

se Správou železnic, státní organizací a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

16) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje dodatek k pojistné smlouvě č. 8071835818 

se společností ČSOB Pojišťovna, kterým dojde k navýšení pojistných částek a 

pojistné se zvýší o 11 613 Kč. 

 

 

17) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr prodeje nepotřebného movitého 

majetku ve vlastnictví obce Černčice traktor Zetor 5545 a to formou obálkové 

metody nejvyšší nabídce, s minimální cenou dle znaleckého posudku a pověřuje 

starostu organizací tohoto prodeje. 

 

18) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému 

odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

 

19) a.  Zastupitelstvo obce Černčice tímto pověřuje ZŠ a MŠ Černčice okres Náchod, 

Černčice 22, 549 01 Nové Město nad Metují k provádění školního sběru podle 

nového zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, který je účinný od 1.1.2021, dle § 20 

Školní sběr, se mění způsob nakládání a evidence odpadů pocházejících ze 

„Školního sběru“. 

 

b. Zastupitelstvo obce Černčice tímto pověřuje Sbor dobrovolných hasičů 

Černčice k provádění sběru kovů v rámci obecního systému s nakládání 

odpady na území obce Černčice. 

20) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2023. 
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21) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního 

fondu Královéhradeckého kraje č. 23POVU1-0009 na projekt „Stavební úpravy 

školy v Černčicích“ a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. Výše dotace je 

948.000 Kč. 

 

 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Miroslava Ježková …………………….  dne …………………. 

 

Ověřovatelé: Tomáš Katzer             …………………….  dne …………………. 

 

                  Petr Skalický              …………………….  dne …………………. 

 

Starosta: Ing. Martin Machů  …………………….  dne …………………. 

 

 

 

 

 


